



# أوقاچارا قنورونن بنديرا بسر نكارا بروني دارالسلام

## *Upacara Penurunan Bendera Besar Negara Brunei Darussalam*

Sempena Sambutan Perayaan Ulang Tahun Hari Keputeraan  
Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan  
Dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam Yang Ke-73 Tahun  
Bagi Tahun 2019

**Hari Rabu**

**28 Zulkaedah 1440 bersamaan 31 Julai 2019**

**Kawasan Lapang**

**Kompleks Yayasan Sultan Haji Hassanal Bolkiah  
Bandar Seri Begawan**

# ATURCARA MAJLIS

2:00 Petang : Para peserta dan Jawatankuasa hadir.

2.15 Petang : Para jemputan hadir.

2.20 Petang : Pasukan seramai 73 orang Pembawa Bendera Negara Brunei Darussalam yang terdiri dari Anggota-Anggota Jabatan Bomba dan Penyelamat, Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri dan Pasukan Pengibaran Bendera Besar Negara Brunei Darussalam yang terdiri dari Anggota-Anggota Tentera Laut Diraja Brunei mengambil tempat dengan diiringi Pasukan Pancaragam Polis Diraja Brunei.

2.30 Petang : Ketibaan Tetamu Kehormat, Yang Mulia Awang Salminan bin Haji Burut, Setiausaha Tetap (Bandaran dan Daerah), Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri selaku Timbalan Pengerusi Bersama Jawatankuasa Kebangsaan Sambutan Perayaan Ulang Tahun Hari Keputeraan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam Ke-73 Tahun.

: Bacaan Surah Al-Fatihah.

: Pasukan seramai 73 orang Pembawa Bendera Negara Brunei Darussalam bergerak masuk yang terdiri daripada anggota-anggota Jabatan Bomba dan Penyelamat, Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri dengan diiringi oleh Pasukan Pancaragam Polis Diraja Brunei.

: Pasukan Pengibaran Bendera Besar Negara Brunei Darussalam yang terdiri daripada anggota-anggota Tentera Laut Diraja Brunei bergerak masuk dengan diiringi oleh Pasukan Pancaragam Polis Diraja Brunei.

: Lagu Kebangsaan Negara Brunei Darussalam "Allah Peliharakan Sultan" dinyanyikan.

: Upacara Penurunan Bendera Besar Negara Brunei Darussalam yang berukuran 3.7m X 7.5m dijalankan.

: Penyerahan Bendera Besar Negara Brunei Darussalam kepada Tetamu Kehormat.

: Bacaan Doa Selamat.

: Bersurai.